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Den hellige Ånd puster liv i Jesusfortellingene  
 

Jesusfortellingene blir til levende fortellinger når Den hellige ånd puster på dem. Det blir liv i 

dem.    

Det er pinseunderet!  

Jesusfortellingene må fortelles om igjen og om igjen. For vi tror at Gud kommer til oss 

gjennom dem. Det er Den hellige ånd som gjør at Jesus blir levende for oss når vi hører 

budskapet om ham fortalt.  

Kirka lever av disse fortellingene. Den blir levende av dem.   

Det er også pinseunderet 

«Hvis dere slutter å fortelle, - vil steinene begynne å rope», sa Jesus. Så viktige er 

Jesusfortellingene. Gud vil selv sørge for at de aldri glemmes. For her kommer budskapet til 

oss om Jesus Kristus som ligger som en evig uro mellom oss i livet. 

« Den minste først» 

Jesus levde som han sa det. Den hellige ånd påminner oss stadig dette.  Og særlig når vi møter 

hverandre ansikt til ansikt.  

Velsignet pinsehøytid!  

 


